
Rada Miejska
w Nowym Mieście Lubawskim                                           

P r o t o k ó ł   Nr LIII/09

z LIII-ciej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 17 listopada 
2009 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego.
Sesję rozpoczęto o godz. 15,00 a zakończono o godz. 16,45.

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych.
( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).
( Lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do protokołu).
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
- Burmistrz Miasta                                - Alina Kopiczyńska
- Sekretarz Miasta                                 -  Katarzyna Kaniewska
-  Skarbnik Miasta                                - Beata Szoka
-  Radca Prawny                                    - Dionizy Szwedowski
-  Kier. Ref. Biura Rady                        -Dariusz Sobaszkiewicz

Zatwierdzony porządek obrad:
1.   Otwarcie sesji.

- stwierdzenie quorum.
2.  Wybór sekretarza obrad.
3.  Przedstawienie porządku obrad.
4.  Przyjęcie protokołu z  LII-giej sesji Rady Miejskiej.
5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 
6.  Interpelacje i wnioski.
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/182/08 Rady Miejskiej w 
    Nowym Mieście Lubawskim z dnia 23 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budżetu  
    gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2009 r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
9. Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/191/09 Rady Miejskiej w 
      Nowym Mieście Lubawskim z dnia 3 lutego 2009 r. w sprawie zatwierdzenia zestawienia 
      przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
      w Nowym Mieście Lubawskim na rok 2009.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
      transportowych.
12. Informacja o oświadczeniach majątkowych.
13. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
14. Zakończenie sesji.
                                                                                             

Przebieg posiedzenia:

Ad. pkt. 1
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej –Andrzej Nadolski, 
stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba  radnych, 
a więc obrady są prawomocne.  



Ad. pkt. 2
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski na sekretarza obrad zaproponował radną – K. 
Wysokińską, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie 
( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) wybrała radną- K. Wysokińską na 
sekretarza obrad.

Ad. pkt. 3
Przewodniczący Rady – A. Nadolski odczytał pismo Burmistrza Miasta z dnia 17 listopada 
2009 r. w sprawie zdjęcia z porządku obrad:  
 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 24 marca 2009 r.  Nr XLI/206/09 w sprawie zasad ustalania opłaty 
targowej.
Rada Miejska jednomyślnie wprowadziła powyższą zmianę do porządku obrad. 
–  (14 ”za”).
Pismo stanowi zał. nr 3 do protokołu.
Rada Miejska nie wprowadziła innych zmian do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił porządek obrad po zmianie.

Ad. pkt. 4
Protokół z LII-giej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w Referacie Biura Rady 
Urzędu Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego 
treścią. Sekretarz obrad poprzedniej sesji – J. Oelberg oraz pozostali radni nie zgłosili uwag 
do protokołu. Protokół z   LII-giej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty 
przy 13 głosach „za” i 1 wstrzymującym ( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu). 

Ad. pkt. 5
Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu.
Ponadto Burmistrz Miasta – Alina Kopiczyńska przedstawiła informację w zakresie bieżącej 
działalności  Burmistrza  Miasta  dot.  wyróżnienia  w  dniu  6.11.  br.  po  raz  drugi  Urzędu 
Miejskiego w ramach Warmińsko-Mazurskiej Nagrody  Jakości. 
Następnie  Dyrektor  Gimnazjum Bożena  Rutkowska –  Marciniak  przedstawiła  prezentację 
programu  „Przyjazny  Park”  nagrodzonego  przez  Ministerstwo  Środowiska  „Zielonym 
Certyfikatem”.
Następnie  Burmistrz  Miasta  –  A.  Kopiczyńska  przedstawiła  informację  dot.  budowy 
kanalizacji  sanitarnej  w  Nowym  Mieście  Lubawskim  (obszar  nr  4).  W  dniu  29.10.br 
Burmistrz Nowego Miasta w wyniku przeprowadzonych postępowań przetargowych zawarła 
dwie umowy, które umożliwią rozpoczęcie budowy kanalizacji sanitarnej:
- umowa dot. realizacji robót budowlanych zawarta z firmą Kontrans sp. z o.o. z siedzibą w 
Olsztynie,
- umowa dot. nadzoru inwestorskiego zawarta z przedsiębiorstwem inwestycyjno-usługowym 
„Inwestprojekt” z Olsztyna.
Z kolei głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski stwierdzając: osobiście 
uczestniczyłem  w  uroczystym  wręczeniu  wyróżnienia  -  Warmińsko-Mazurskiej  Nagrody 
Jakości na Zamku w Olsztynie z udziałem władz: samorządowych województwa i Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego. Było przyjemnie jak o Nowym Mieście Lubawskim mówiło się 
tylko dobrze.   W związku z tym składam w imieniu Rady gratulacje Pani Burmistrz i całej 
załodze Urzędu Miasta, a ponadto Pani Dyrektor  i  załodze Gimnazjum. Cieszę się, że w 



projekcie na rzecz poprawy jakości parku brał udział radny Henryk Mączkowski, któremu 
serdecznie dziękuję.
Radna – L. Karczyńska
Zapytała odnośnie:
- przeznaczenia nieruchomości gruntowych do oddania w dzierżawę na okres 3 lat w drodze 
bezprzetargowej.
Burmistrz – A. Kopiczyńska
Działki są pod usytuowanie kontenera na odzież używaną.
Radna – L. Karczyńska
-  wyjaśnienia o jaką opiekę chodzi, na którą przeznacza się dotacje w dziale Pomoc 
społeczna?
Kier. MOPS – E. Rogowska
Wynika to z przepisu, który jeszcze nie zafunkcjonował. Będzie to sprawowanie opieki nad 
osobą  niepełnosprawną.
- przeznaczenia nieruchomości gruntowej niezabudowanej przy ul. Kasztanowej.
 Burmistrz – A. Kopiczyńska
Jest to działka przylegająca do działki, której właściciele zamierzali nabyć w drodze poprawy 
warunków zagospodarowania. Z uwagi na znaczny obszar nie można jej sprzedać w tym 
trybie. Ogłoszony zostanie przetarg, a zainteresowani mogą w nim uczestniczyć.
Radny – J. Oelberg
Zapytał czy przy ul. Kasztanowej do sprzedaży przeznacza się tylko jedną działkę czy cały 
ciąg działek.
Burmistrz – A. Kopiczyńska
Muszę to sprawdzić.
Rada Miejska przyjęła informację i sprawozdanie.

Ad.pkt.6
Radni zgłosili interpelacje i wnioski w sprawie:
Radna – M. Czernysz
-  zapytała ile długu miasto ma na chwilę obecną?
Radna – L. Karczyńska
-zgłosiła wniosek w sprawie pilnej potrzeby rozwiązania spalania odpadów niebezpiecznych 
w  paleniskach  domowych  z  uwagi  na  negatywny  wpływ  na  stan  zdrowia  mieszkańców 
miasta.
- ustawienia koszy na oś. Marianowo.
- usytuowania dwóch progów zwalniających z polbruku przy ul. Lipowej.
Radny – A. Straus
-czy prawdą jest, że została sprzedana kamienica przy ul. Okólnej 38 wraz z gruntem przy ul. 
3 Maja –Kościuszki. Jeśli tak to za jaką cenę, w którym miesiącu i dniu i dlaczego radni nie 
wiedzieli o tej sprzedaży?
- złożył wniosek o  zorganizowanie spotkania Burmistrza Miasta i radnych z wyborcami w 
miesiącu  listopadzie  br.  w  godzinach  popołudniowych  w  Miejskim  Centrum  Kultury  i 
podania informacji o spotkaniu do wiadomości wyborców.
Burmistrz – A. Kopiczyńska
Czego ma dotyczyć spotkanie?
Radny – A. Straus
Przez trzy lata  nie było żadnego spotkania z wyborcami.
Radna – L. Karczyńska
- zorganizowania spotkania  z mieszkańcami oś. Marianowo odnośnie opłat adiacenckich za 
kanalizację.



Burmistrz – A. Kopiczyńska
Na dzień dzisiejszy nie mamy o czym dyskutować, gdyż nie posiadamy danych. W tej chwili 
trwają  prace przygotowawcze zmierzające do wytyczenia. Jeszcze jest przynajmniej pół roku 
czasu, żeby mieć pełną wiedzę. Jeszcze nie jestem przygotowana do tego tematu. Muszą być 
szacunki wykonane, żeby się spotkać i mówić merytorycznie o tych sprawach.
Radna – L. Karczyńska
Ludzie w ogóle chcą się spotkać, poznać radnych i p. Burmistrz.
Radny – J. Oelberg
- czy jest prawdą, że mieszkańcy ulic, gdzie zostały wykonane przyłącza kanalizacyjne 
odwołują się od uiszczonych opłat ?,
- uprzątnięcia piasku na styku ulic Kościuszki-Mickiewicza po wykonanych robotach.
Radny – B. Cieplak
- czy p. Szynaka odpowiedział na pismo p. Burmistrz w sprawie dotyczącej magazynów po b. 
RSW K-P-R.
Radny – J. Obuchowski
- zasypania dziur na drogach gruntowych na oś. Marianowo o ile nie rozpocznie się tam 
budowa kanalizacji sanitarnej.
Radny – A. Kłosowski
- z uwagi na  brak możliwości usytuowania progu zwalniającego przy ul. Długiej w obecnym 
stanie prawnym wnioskuję o ustawienie ograniczenia prędkości przy tej ulicy z kierunku ul. 
Broniewskiego oraz z drugiej strony na odcinku za skrzyżowaniem z ul. Polanki.
Radny – R. Koszewski
-zapytał czy istnieje techniczna możliwość przeniesienia przejścia dla pieszych na 
skrzyżowaniu ulic Jagiellońska –Wojska Polskiego z uwagi na zbyt bliskie usytuowanie od 
skrzyżowania.
Radny – J. Kopiczyński
Aby przejść na Rynek będę miał bliżej  w linii prostej niż dojść do przejścia, jeśli będzie ono 
na wysokości Szkoły albo i dalej.
Radny – R. Koszewski
O prywatnej posesji nie mówię, tylko ogólnie.
Radny –B. Cieplak
Należałoby się zastanowić w jaki sposób upłynnić to skrzyżowanie. 
Radny – J. Kopiczyński
W przeszłości specjaliści wymyślili w tym miejscu rondo, natomiast dzisiaj jest spór kto 
miałby tym rondem administrować.
Radny – A. Kłosowski
Dwa lata temu Komisji Porządku Publicznego z udziałem przedstawiciela KW Policji i 
przedstawiciela GDDKiA doszła do wniosku, że przejście nie może być przesunięte z uwagi 
na wjazdy do posesji. Osobiście wnioskowałem o założenie pętli indukcyjnej, która miała 
uruchamiać sygnalizację świetlną z kierunku Wojska Polskiego, która znajdowałaby się na 
pasie w stronę mostu, czyli w prawo jechałyby pojazdy, a lewoskręt byłby uruchamiany. 
Przedstawiciel GDDKiA jako zarządca drogi wyższego rzędu stwierdził, że nie może tak być, 
gdyż warunki nie są spełnione. 

Ad. pkt. 7
Pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawił Przewodniczący Komisji –J. 
Oelberg.
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po  odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr XXXIV/182/08 Rady Miejskiej w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 23 grudnia 2008 r. w sprawie w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy Nowe  Miasto Lubawskie na 2009 r.



W  wyniku dyskusji Rada Miejska przy 13 głosach „za” i 1 głosie wstrzymującym ( przy 14 
radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LIII/251/09 – stanowi zał. nr 5 do protokołu.

Ad. pkt. 8
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu.
W dyskusji głos zabierali:
Radna – L. Karczyńska
Ile narośnie odsetek? Kredyt ten będzie spłacany przez następną Radę. Będziemy 
spostrzegani jako Rada brania kredytów i podwyżek podatków. Łatwo się bierze kredyt ale 
trudno jest go spłacić. Lepiej należałoby znaleźć środki.
Radny – B. Cieplak
Wiadomo, że na 31.XII. br. będziemy mieli 10 492 677,- zł. długu. Nie wierzę w to, że na rok 
2010 nie będziemy mieli dziury budżetowej, bo nie ma takiej możliwości i trzeba będzie 
zaciągać następny kredyt, czyli ta prognoza się zmieni. Budżet na 2010 będzie bardzo ciężki.
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
Bezpieczny wskaźnik zadłużenia  tj. 60%, natomiast jesteśmy zadłużeni na 34%.Musimy się 
zdecydować czy składamy wnioski na środki zewnętrzne i robimy infrastrukturę, na którą 
nigdy nie będzie pieniędzy z naszego budżetu. Jeżeli pójdzie opinia, że miasto się zadłuża a 
nic z tego nie wynika to będzie niedobrze, natomiast jeżeli  wyjdzie informacja, że składamy 
wnioski, pozyskujemy pieniądze, stajemy wobec wielkich wyzwań i czynimy oszczędności 
poprzez zmniejszanie pieniędzy jednostkom organizacyjnym i w budżecie Urzędu Miasta, aby 
wziąć tylko 2,4 , a nie 3,9 mln. kredytu. Jest to kwestia zdecydowania się czy rozstawiamy 
kosze, ustawiamy progi zwalniające czy najpierw dbamy o to, żeby pod drogami zakopać całą 
infrastrukturę, a na tamte sprawy dajemy sobie trochę czasu. Decyzję zostawiam państwu.
W wyniku dyskusji Rada Miejska przy 11 głosach „za” i 3 przeciwnych ( przy 14 radnych 
biorących udział w głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LIII/252/09 – stanowi zał. nr 6 do protokołu.

Ad. pkt.9
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po  odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/191/09 Rady Miejskiej w 
Nowym Mieście Lubawskim z dnia 3 lutego 2009 r. w sprawie zatwierdzenia zestawienia     
przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Nowym Mieście Lubawskim na rok 2009.  
Rada Miejska jednomyślnie ( przy 14 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LIII/253/09 – stanowi zał. nr 7 do protokołu.

Ad. pkt.10
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski   odczytał projekt uchwały w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
 Radna – L. Karczyńska zgłosiła wniosek o utrzymanie podatku od budynków gospodarczych 
-par.1ust.2 pkt.5 lit.a na dotychczasowym poziomie – 4,74 zł. od 1 m. kw.
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski poddał pod głosowanie wniosek radnej L. 
Karczyńskiej , który Rada Miejska odrzuciła przy 2 głosach „za” i 12 przeciwnych.
Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski poddał pod glosowanie projekt
uchwały w powyższej sprawie.



Rada Miejska przy 10 głosach „za”, 2 przeciwnych i 2 wstrzymujących się ( przy 14 radnych 
biorących udział w głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LIII/254/09 – stanowi zał. nr 8 do protokołu.

Ad. pkt.11
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po  odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
Rada Miejska przy 13 glosach „za” i 1 wstrzymującym się ( przy 14 radnych biorących udział 
w głosowaniu) podjęła uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LIII/255/09 – stanowi zał. nr 9 do protokołu.

Ad. pkt. 12
Informacja o oświadczeniach majątkowych.
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pisma:
- Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie,
-Przewodniczącego Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, 
- Burmistrza Miasta Nowego Miasta Lubawskiego,
skierowane do Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie oświadczeń 
majątkowych.
Pisma stanowią Zał. Nr 10-12 do protokołu.

Ad. pkt. 13

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski udzielili:
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
- kwota długu wynosi  10 492 677,- zł.,
- zadymianie miasta jest nie do końca w zakresie możliwości i obowiązków Burmistrza 
Miasta, a raczej p. Starosty. Pewną alternatywą byłby gaz, który jest już w Brodnicy. Za 
moment może się okazać, że będziemy mieli szansę podłączenia się, tylko kogo na to będzie 
w mieście stać. Wydaje się, że tutaj bardziej chodzi o wzajemną odpowiedzialność za 
drugiego człowieka. Jeżeli będą odpowiednio pilotowane prace uświadamiające o 
niekoniecznie zdrowych dla środowiska odpadach, to będziemy mieli problem rozwiązany,
- ościenne gminy zostały zaopatrzone przez „Czyste Środowisko” w kosze dzwony, jednak 
skuteczność zbierania odpadów w ten sposób jest prawie żadna z uwagi na to, że do nich 
składane są wszystkie odpady i w związku z tym pełnią funkcję pojemników komunalnych. 
Dopóki  społeczeństwo nie będzie miało świadomości ekologicznej to segregacja śmieci w 
postaci publicznej zbiórki na ulicach miasta nie zda egzaminu. Najlepiej byłoby wdrożyć 
system workowy, który jest praktykowany w Brodnicy, polegający na tym, że są wydzielone 
kolory worków na zbieranie odpadów odnawialnych, co jest prowadzone tylko w zabudowie 
jednorodzinnej. W wyznaczonym dniu samochód te odpady odbiera. Zamówione zostały 
pojemniki dzwony z „Czystego Środowiska”. Wskazane są miejsca, gdzie będą one 
rozstawione, a w jakim skutkiem będziemy w tych pojemnikach gromadzić odpady do 
recyklingu to jest kwestia świadomości mieszkańców. Widzieliśmy na przykładzie  Hude jak 
to działa w gminach niemieckich. Powiedziano nam, że Nowe Miasto jest bardzo bogate 
skoro wywozi wszystkim śmieci za darmo. Tak naprawdę mieści się w tym ukryty podatek, 
którego miasto nie pobiera z tytułu wywozu cudzych śmieci.
Sekretarz Miasta – K. Kaniewska
-  kamienica przy ul. Okólnej 38 została zbyta w obrocie prywatnym Nr Repertorium A 
2134/2008. Nabywcą była firma, która nabyła również w drodze przetargu nieruchomość przy 
ul. 3 Maja, natomiast sprzedali tę nieruchomość właścicieli prywatni – 7 współwłaścicieli 
nieruchomości.



Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
-  w momencie kiedy zaczynają się duże inwestycje na skutek których będą przekopywane 
drogi  układanie progów zwalniających jest niecelowe.
- w sprawie zawartych umów  na przyłącza kanalizacyjne toczy się postępowanie sądowe. O 
wynikach postępowania poinformujemy,
-  w  dniu  25.11.09  r.  o  godz.  10-tej  odbędzie  się  spotkanie  z  przedstawicielem  firmy 
„Szynaka”, na którym będą poruszane sprawy na  styku miasta i p. Szynaki.
-przejście  dla  pieszych  na  skrzyżowaniu  Jagiellońska  –  Wojska  Polskiego.  Jest  to 
skrzyżowanie drogi krajowej i wojewódzkiej. Nie jesteśmy w stanie nic z tym zrobić, bo to 
regulują  odpowiednie  przepisy.  Możemy  ewentualnie  wnosić,  sugerować.  Natomiast  nie 
sądzę, abyśmy byli w stanie zmusić dyrekcje wojewódzką czy generalną do jakichkolwiek 
zmian. Odległość przejść dla pieszych od skrzyżowania reguluje rozporządzenie. Jeżeli to się 
mieści w parametrach to nie mamy nawet podstaw do tego, żeby występować z jakąkolwiek 
sugestią.
Radny –A. Straus
Zwrócił się o przegłosowanie wniosku odnośnie spotkania radnych z mieszkańcami.
Przewodniczący RM – A. Nadolski 
Proponuję zgłosić wniosek na piśmie, jaki to ma być zakres i czego dotyczyć.
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
O ile mnie pamięć nie myli ustawa o samorządzie gminnym mówi, że radni nie mogą mnie 
zmusić do spotkań z wyborcami. Co tydzień spotykam się z mieszkańcami miasta, którzy z 
różnymi, indywidualnymi sprawami przychodzą do mnie. Natomiast  spotykać się będę i to 
bardzo chętnie w momencie kiedy realizowane są bardzo ważne projekty, kiedy jest bardzo 
ważna sprawa dla społeczeństwa wymagająca przedyskutowania. Ja nie jestem baletnicą, 
żeby pójść i narażać się na uszczypliwe uwagi albo mówić, że ja jestem Alina Kopiczyńska – 
Burmistrz Miasta. Proszę  sprecyzować swoje oczekiwania w stosunku do mnie, chętnie je 
spełnię.
Radny – A. Straus
Chodzi o to, żeby radni się określi i p. Burmistrz tak samo.
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
Ja się określiłam już dawno.
Radny – A. Straus
Może radni sami wyrażą chęć spotkania się.
Przewodniczący RM – A. Nadolski
Nikt  nie ma prawa zmuszać radnych do spotykania się z wyborcami. Jeżeli wyborcy na 
własną rękę organizują to proszę bardzo.
Radny – A. Straus
Poprzednia p. Burmistrz organizowała spotkanie z wyborcami i w ościennych miastach się 
spotykają, a u nas przez 3 lata nie było spotkania.
Radny – A. Kłosowski
Było spotkanie na prośbę mieszkańców zorganizowane  na temat kanalizacji.
Przewodniczący RM – A. Nadolski
Jako radni najlepiej wiemy co samorząd robi. Jeżeli będziemy w sposób właściwy i rzetelny 
informować w okręgach jakie są osiągnięcia, to będzie naprawdę duża sprawa., a śmiem 
twierdzić, ze część radnych po prostu nie chce mówić tego co jest sukcesem czy burmistrza 
czy Rady.
Radny – A. Straus
W niektórych sprawach jako radni tak samo wiele rzeczy nie wiemy.



 Przewodniczący RM – A. Nadolski
panie radny,  wczoraj tłumaczyłem odnośnie sprzedaży budynku na ul. Okólnej 38,  a pan 
tego nie przyjmuje i musi na sesji wystąpić z wnioskiem. Czy coś w tej sprawie zmieniło się 
od wczoraj?
Radny – A. Straus
Nie zmieniło się, jest pozytywna odpowiedź i dziękuję.
Przewodniczący RM – A. Nadolski
Wychodzę z tego założenia, ze my sami musimy się szanować i mówić o sobie rzetelnie, a nie 
gdzieś na boku opowiadać dyrdymały.
Radna – K. Wysokińska
Już nieraz na temat  spotkań radnych  była mowa. Doszliśmy do wniosku, że co wtorek 
dwóch radnych ma dyżur. Gdy z radnym Deją dyżurujemy, to nikt z mieszkańców do nas nie 
przychodzi.
Radny –B. Cieplak
Skłaniam się ku temu, aby takie spotkania mogły się odbywać, ale żeby miały sprecyzowany, 
konkretny temat. 
Burmistrz – A. Kopiczyńska
Bardzo chętnie spotkam się w konkretnej sprawie.

Ad. pkt. 14
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej –
A. Nadolski zamknął obrady LIII-ciej sesji Rady Miejskiej.
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